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SVENSKA GÅRDS- OCH VALLHUNDSKLUBBEN  
 
Plats och datum: 2024-10-06 Hotell Vätterleden 
 
Närvarande: Annelie-Karlsson-Karjalainen (AKK), Linda Hedebratt (LH), Siv Hansson (SH), 
Monica Widh (MW), Eva Wieslander Walters (EW), Stefan Ernstsson (SE) 
Anmält förhinder: Amilia Wisell Helin (AWH), Krister Esping (KE) 
Utgår ur mötet: Siv Hansson (SH) avviker vid punkt 91 a) kl. 10.50. 
 
§ 53. Mötets öppnande: 
  - Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet kl.9.45, slutar för lunch kl.12.25 och åter 
kl.12.55. 
 
§ 54. Val av justerare: 
  - Mötet beslutar att välja SE till att justera protokollet. 
 
§ 55. Fastställande av dagordning: 
   - Mötet beslutar att godkänna Dagordningen som den ligger. 
 
§ 56. Beslut per capsulam  
   - Inga beslut sedan förra mötet 
 
§ 57. Beslut via AU  
   - Inga beslut sedan förra mötet 
 
§ 58. Godkännande av föregående mötesprotokoll  
   - Protokoll 2, 3, 4, 5 och 6 godkännes och kommer att läggas ut på hemsidan inom kort 
 
§ 59. Inkommen post/skrivelse  
   - Se bifogad bilaga 1. inkommen post/skrivelse.  
 
§ 60. Utgående post 
   - Se bifogad bilaga 1. utgående post.  
 

§ 61. Uppföljning av uppdragslistan  

   - Carola har uppdaterat allroundhund enl. överenskommelse och prov & tävlingskommittén 
skall titta på detta och återkomma för beslut inför 2025. 
  
   - Skrivelse till SKK CS LH och AKK skall titta över den och sen skicka den till CS. 
 
   - Sponsorkommittén jobbar med detta och återkommer med uppdatering till nästa möte 
 

   - SGVk´s rasfolder skall uppdateras med FUR raser planerad publicering under 2025. 

Styrelsen fortsätter att jobba med vem som skall göra detta. 

 

§ 62. Rapporter  
 
a) Ordförande  
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  - Cao Da Serra De Aires: Rasen finns kvar under SGVK men klubben existerar inte. SGVK har 
hela rasansvaret, arbetet fortgår att uppdatera hemsida och RAS. 
 
  - Tystnadsplikt, Ordförande poängterar om vikten av att inte prata utanför styrelsen om det som 
händer/avhandlas inom styrelsen och gällande SGVK´s arbete. Anledningen är att det 
framkommit att information har delats utanför styrelsen. Alla har skrivit på et avtal vid tillträde av 
sin position och detta gäller för alltid även efter man avgått.  
  
  - Revisorer, Styrelsen har inte haft någon kontakt med revisorerna då ingen bokföring har gjorts 
och protokoll är klara först idag. 10.50 Siv utgår ur mötet efter diskussion om varför ingen 
bokföring redovisats och att detta försvårar styrelsens arbete och gör att vi har svårt att jobba 
framåt plus att det känns en stor osäkerhet kring hur ekonomin ser ut inom hela styrelsen.  
SH vill ha ytterligare tid att få ordning på bokföringen men mötet önskar att KE, AKK och LH 
träffas gemensamt denna vecka och reder ut de frågetecken som ev. finns och då hindrar SH att 
redovisa densamma. 
 
b) Kassören  
  - Kassören valde nu att avgå med omedelbar verkan. Hon överlämnar alla papper till mötet och 
informeras om att hon inte längre får tillgång till SGVK’s ekonomi/konton. En diskussion om 
bristande bokförings redovisning kulminerade i denna avgång. Styrelsen har inte haft någon 
insyn i ekonomin sedan fullmäktige.  
    
c) Avel & hälsokommittén 
  - Planerade webinarier:  
Irene Berglund tar 800kr/tim Genetiker, små populationer 30/11? 2024 
Annika Falkenberg kostar 2500/tot Rörelseranalys/grundträning 2025 
Patric Ragnarsson 4000kr tot avg. Reproduktion. 2025 prel 
Kolla studiefrämjande om ev ersättning. 
 
d) Prov & tävlingskommittén  
 - BPH via SGVK. Fråga klubbarna och BPH  
anordnarna om 300kr tillbaka. Vallanlagstest 300kr tillbaka. Rosetter delas ut på fullmäktige. 
Titta över Årets allroundhund, prata med Carola om ny poängberäkning inför 2025. 
 
e) Utställningskommittén  
  - Funktionärsarvode för bestyrelse, kommissarie diskuteras i kommittén inför budgetmöte. Titta 
över avtalet med domare och ringsekreterare och tillse att vi kan avboka närmare tävling. 
 
  - Uppsala utställningen har idag 62st anmälda.  
 
  - Alingsås tävlingen har idag som är sista anmälan 65 hundar. Anmälan kommer att förlängas 
1vecka AKK lägger ut på FB och hemsidan. 
 
f) Webbmaster  
 - MW kommer att kontakta Webbansvarig om de anteckningar som gjordes under lördagens 
möte för förändringar på hemsidan. 
 
g) Sponsoransvarig  
  - MW och LH planerar ett möte inom kort. 
   
h) Rasklubbarna 
  - SVK FUR jobbar hårt med RAS och räknar med att ha den färdig halvårsskiftet 2025.  
      
§ 63. Punkt för beslut 
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  a) Förslag rambudget inför 2025, görs tillsammans med hela styrelsen enligt ett 

 prel. förslag från KH. Styrelsen har upprättat en budget som KAN komma att förändas efter 
årsskiftet, se bilaga 2. 
 
  b) Val av sekreterare, Styrelsen väljer MW till sekreterare.  

 

  c) Styrelsen tar även beslut att MW får tillgång till hemsidan med ansvar att  

uppdatera vissa delar av hemsidan om MW känner att hemsidan är någorlunda användarvänlig. 
 

 d) Organisationskonferens 2025, AKK och LH väljes att representera SGVK den 15–16/3–2025. 
SE Utses av styrelsen som suppleant om någon av ordinarie inte kan åka. 
 

 e) Möte med föreningskommittén SKK, styrelsen beslutar att AKK och LH deltar för SGVK 
räkning. 

 
 f) Fullmäktige beslutas till den 26 april 2025 och planeras till Jönköping och  
studiefrämjandets lokaler. EW bokar lokaler.   

 
g) AU beslutas av sittande styrelse att bestå av Ordförande, Vice ordförande  

och sekreterare.  
 
h) Styrelsen beslöt att med omedelbar verkan utse Krister Esping (391024-4551) till kassör med 
1 full behörighet att disponera klubbens ekonomi och bankkonton 
2 full behörighet som firmatecknare 
3 Deklarationsombud 
Beslut tas även att AKK, KE och LH träffas i Ljungby den 10/10 kl. 11.00 för att strukturera upp 
ekonomin. 
 

§ 64. Övriga frågor  
- Inga övriga frågor. 

          
§ 65. Nästa möte:  
- 4 november klockan 19.00 via zoom. 
 
§ 66. Mötets avslutande: 
Ordförande tackar för väl genomfört möte om än turbulent och mötet avslutas kl. 13.56 
 

 
 
 
_______________________________         _______________________________ 
Ordförande: Annelie Karlsson-Karjalainen      Protokollförare: Monica Widh 
 
 
 
_______________________________                                                                                                        
Justerare: Stefan Ernstsson 


